
Uspel zbor
volivcev
na Taboru
Občinska skupščina Ljubljana-Center naj še enkrat prouči
vse možnosti za adaptacijo, ne pa rušenje otroškega vrtca
Ane Ziherl, so zahtevali volivci

Sedmega marca so se volivci
volilnih enot 23, 24 in 25 kra-
jevne skupnosti Tabor na zelo
uspelem zboru volivcev soglas-
no izrekli, ko so razpravljali o
proračunu občinske skupščine
in financiranju temeljno izob-
raževalne skupnosti, za to, da
občinska skupščina Ljubljana-
Center ponovno prouči vse
možnosti za adaptacijo, ne pa
rušenje otroškega vrtca Ane Zi-
herl Volivci namreč sodijo, da
je stavba, ki še sedaj služi ot-
roškemu varstvu, pravzaprav
nova, saj je bila zgrajena že po
osvoboditvi in bi jo bilo škoda
rušiti. Z adaptacijo bi se dalo
veliko ceneje priti do istega ci-
lja, kot če bi obstoječo stavbo
rušili in zgradili na istem me-
stu novo.

Volivci so z veseljem potrdili
postavko proračuna, ki govo-
ri, da bo letos park na Taboru
dokončno urejen in da bodo
Friškovec, ki je bil do zdaj
predmet razprave vsakega zbo-
ra, le asfaltirali.

Ko so govorili o programu
temeljne izobraževalne skupno-
sti in smernicah nalog v gospo-
darstvu in družbenih dejavno-
stih v Ljubljani, so izrekli mi-
sel, ki je najbrž ne bi bilo treba

zavrečri, in sicer, da mora biti
vzgojitelj otrok — predšolskih
in šolskih — ne samo dober
strokovnjak, ampak tudi socia-
listično usmerjen. Volivci Ta-
bora narnreč menijo, da bodo
le takšni vzgojitelji lahko nudili
mlademu rodu ustrezno vzgo-
jo. Vzgojitelj bi moral vceplja-
ti otroku tudi ljubezen do do-
movine in naroda. Ni nam vse-
eno, kakšne vzgojitelje imamo,
so bili volivci odločni in pou-
darili, naj bo skrb, kakšni JJud-
je bodo naše otroke učili, ena
najvažnejših nalog vseh tistih,
ki so odgovorni za šolanje in
vzgojo vzgojiteljskih kadrov.

Na zboru so načeli tudi vpra-
šanje zelenic, ljubljanskega gra-
du, hišnih svetov, upravljanja
stanovanjskih hiš in zahtevali,
naj ta vprašanja rešujejo hitre-
je in bolj učinkovito. Želeli so
izvedeti, za kaj je bil uporaben
zemljiški prispevek. V razpravi
o gradnji stanovanj pa so se
zavzeli za takšno gradnjo, ki bi
omogočila mladim zakoncem
in občanom z najnižjimi oseb-
nimi dohodkl kar najhitreje
priti do stanovanj.

Predlagali so tudi, naj bi se
v proračunu povečala postavka
za telesno kulturo, kajti poda-

tek, da 27 odstotkov nabomi-
kov ni sposobnih za služenje
roka v JLA, je več kot zaskrb-
ljujoe in dokazuje, da posveča-
mo telesni kulturi premalo skr-
bi.

Kar zadeva vzgojo športni-
kov, pa volivci Tabora predla-
gajo, da bi že v osnovnih šolah
izbrali obetajoče mlade športni-
ke. Tem bi nato v raznih klu-
bih in društvih posvetili vso po-
zornost in jim nudili možnost
za razvijanje njihovih športnih
sposobnosti, če hočemo imeti
dobre vrhunske športnike, ki bi
lahko našo državo dostojno za-
stopali v mednarodni športni
areni.

Na zboru so govorili še o
novi železniški in avtobusni po-
staji, o ljubljanski obvoznici in
zahtevali poročilo o tem, kaj
je bilo v Ljubljani storjenega
proti onesnaževanju okolja in
ozračja.

Volivci Tabora pa imajo še
zanimiv in premisleka vreden
predlog: da bi uvedli samopla-
čilniške zobozdravstvene ambu-
lante. Splošno znano je, kako
dolge so vrste pred zobozdrav-
stvenimi ambulantami, da tnno-
gi zobozdravstveni delavci op-
ravljajo zobozdravstvene uslu-
ge »na čmo«, da imamo v Lju-
bljani 15 brezposelnih stomato-
logov in da ni denarja za nji-
hovo zaposlitev oziroma usta-
navljanje novih zobozdravstve-
nih ambulant. Taborjani meni-
jo, da bi z realizacijo njihove-
ga predloga lahko ubili dve
muhi na en mah: zmanj-
šale bi se vrste v zobozdrav-
stvenih čakalnicah, zmanj-
šalo bi se popravljanje zob »na
črno«, zaposlili bi nezaposlene
stomatologe.

Zbor volivcev je bil mimo
tega, da so občani imeli mnogo
predlogov, tudi dobro obiskan.
Udeležili so se ga tudi člani
vseh treh občinskih odborov
in mestnega, predstavnik te-
meljne izobraževalne skupnosti
in tudi predstavnik kulturne
skupnosti. Zbor je popestril tu-
di film, ki je volivcem zelo na-
zomo prikazal, kaj je bilo v
Ljubljani storjenega v pretek-
lem letu.

Na zboru so občani evlden-
tirali tudi kandidate za svet
SZDL.
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